
Zápisnica č. 02/2019 zo zasadnutia VV PFZ konaného dňa 27.februára 2019 v Poprade. 

Prítomní :     Vaľko Štefan – predseda VV PFZ 
         Bukovina Ján – podpredseda VV PFZ 
         Precák Štefan – člen VV PFZ 
                            Gavalier Vladimír – člen VV PFZ 
  
 
Ospravedlnení : Komara Jozef – člen VV PFZ 
                            Kurňava Ján – člen VV PFZ 
 Rákoci Juraj – člen VV PFZ 
 
 
Program : 
 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. List ŠK obce Dúbrava – reorganizácia súťaží                       

4. Rôzne :  

- Info o halovej sezóne 

- Info o pripravovanej novelizácii RaPP 

- Info o ISSF 

- Info ohľadom začiatku sezóny  

 

 

K bodu 1: Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu.  

Zasadnutie otvoril a viedol predseda PFZ Štefan Vaľko. Na začiatku privítal prítomných a predstavil návrh 
programu zasadnutia VV. Nikto z členov VV nemal doplňujúci bod do programu VV.  
 
Členovia VV PFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:  
VV PFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia. 
Hlasovalo 4 členov VV PFZ, z toho:  
Za – 4  
Proti – 0  
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
 
K bodu 2 : Kontrola plnenia uznesení 
 
Kontrolu plnenia uznesení vykonal predseda PFZ. Nevyplývali žiadne uznesenia. 
 
K bodu  3 : List ŠK obce Dúbrava – návrh reorganizácie súťaží  

Bod otvoril predseda PFZ. Členovia výkonného výboru sa jednohlasne zhodli na tom, že model súťaží je 
nastavený správne. Diskutovali aj o tom, že by to bol krok vzal urobiť dve 7.ligy. A ak  by sme išli aj na dve 
7.ligy, tak potom by museli kluby spĺňať podmienky pre 7.ligu /mládež.družstvo, vybavenie štadiónu a pod./. 
Navrhnuté skupiny čo sa týka počtu vysokých kilometrov by nemali opodstatnenie, nakoľko aj v navrhnutom 
modeli dvoch 7.líg by sa cestovalo ďalej. 

 
Členovia VV PFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:  
VV PFZ zamieta návrh reorganizácii súťaží PFZ 
Hlasovalo 4 členov VV PFZ, z toho:  
Za – 4  
Proti – 0  
Zdržali sa hlasovania – 0  
 

 
K bodu  4 : Rôzne 

V bode rôzne informoval predseda o  halovej sezóne PFZ, o pripravovanej novelizácii RaPP, informoval 

o tom, že musia byť uhradené členské poplatky, nakoľko systém neumožní vstup užívateľovi do ISSF 

systému,  



Členovia VV PFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:  
VV PFZ berie na vedomie informácie z bodu rôzne. 
Hlasovali  4 členovia VV PFZ, z toho:  
Za – 4  
Proti – 0  
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
 

 
 

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV PFZ dňa 27.februára 2019 v Poprade. 
 
Uznesenie č.8/19 VV PFZ: 
VV PFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia. 
 
Uznesenie č.9/19 VV PFZ: 
VV PFZ zamieta návrh reorganizácii súťaží PFZ 
 
Uznesenie č.10/19 VV PFZ: 
VV PFZ berie na vedomie informácie z bodu rôzne. 
 

 


